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Bonden stellen voor bemiddelaar in te schakelen bij 

cao-onderhandelingen Sappi Maastricht 

 

Afgelopen week heeft voor het eerst na de ledenraadplegingen over het eindbod van Sappi 

weer een gesprek plaatsgehad tussen CNV Vakmensen, FNV en de directie van Sappi 

Maastricht. Dat gesprek, op verzoek van de bonden, was bedoeld om de directie van Sappi 

inzicht te geven in de achtergronden en discussies die tijdens de ledenraadplegingen naar 

voren zijn gekomen. De bedoeling van de bonden was dat alle betrokken partijen bij de cao-

onderhandelingen zo kennis konden nemen van de mogelijke pijnpunten en eventuele 

oplossingsrichtingen. 

Helaas bleek de directie van Sappi Maastricht niet geïnteresseerd in onze toelichting op het 

resultaat van de ledenraadplegingen. Daarop hebben de bonden gezamenlijk besloten voor 

te stellen een bemiddelaar in te schakelen. De directie van Sappi heeft aangegeven 

daarover te willen nadenken en binnen twee weken met een reactie op het voorstel van de 

bonden te komen. 

 

Namens vakbondsbestuurders Wilfred Jonkhout (FNV), Jean-Marie Severijns (CNV 

Vakmensen) en kaderleden Emile Rijvers en Marco Klomp 
 

 

 


